
Motion till Nacka kommunfullmäktige från Nackalistan  

Snabb förändring av Nacka. Vem dokumenterar och sparar 
för eftervärlden? 
 

Många invånare har flyttat till Nacka just för att de tycker om och fastnar för den natur 
och karaktär som Nacka har i det läge som då de bestämde sig för att flytta hit. Andra 
flyttar kanske hit för att de istället gillar den förändring som väntar om hörnet med  
mycket förändrad karaktär och en mer storstadskaraktär. Inom parentes sagt så fick 
vi lära oss redan i skolan att Nacka redan var en stad eftersom städer kan se mycket 
olika ut. Men nu är en stor förändring på gång och då gäller det att dokumentera 
nutidshistorien för eftervärlden.  

Oavsett vilken inställning man har så kommer det nog en dag då Nackas invånare 
gärna vill kunna se hur det såg ut innan allt var förändrat i dagens Nacka. Antingen i 
bokform med fotografier eller i arkiv, på web, som film eller i utställningsform. Då vore 
det bra om hela miljöer kunde dokumenteras, inte bara enskilda intressanta 
historiska hus. 

Nackalistan vill att detta snabbutreds innan det är helt försent och att ett arbete med 
detta syfte sätts igång med det snaraste. Mycket material finns säkert redan idag 
men en hel del behöver nog fyllas på.  

Nackalistan vill  

• Att Nacka kommunfullmäktige beslutar att utreda förutsättningarna för att göra 
en mer heltäckande dokumentation av Nackas miljöer i de områden där 
stadsbyggnation ska äga rum 

• Att dokumentationen till att börja med ska prioritera områden där byggnation 
kommer eller är på gång att ske såsom bl a Ektorp, Tippen, Älta, Orminges, 
Henriksdal, Forum, Ryssviken, Järla, Fisksätra  
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